

**OFFICIAL GAZETTE .**  
**OF THE**  
**CONTROL COUNCIL FOR GERMANY**

**Number 3**  
31 January 1946

**SUMMARY**

	Page
14. <b>Directive № 10</b> , dated 22 September 1945. Control Council Methods of Legislative Action 33	
15. <b>Directive №11</b> , dated 22 September 1945. Official Languages and Publication of Legislation' 39	
16. <b>Directive № 14</b> , dated 12 October 1945. Wage Policy.....	40
17. <b>Directive № 15</b> , dated 26 October 1945. Adoption of a Standard Time throughout Ger- many .....	41
18. <b>Directive № 16</b> , dated 6 November 1945. Arming of the German Police . . . . .	42
19. <b>Directive № 18</b> , dated 12 November 1945. Disbandment and Dissolution of the German Armed Forces . . . . .	43
20. <b>Directive № 19</b> , dated 12 November 1945. Principles for Administration of German Prisons 46	
21. <b>Directive №23</b> , dated 17 December 1945. Limitation and Demilitarisation of Sport in Germany .....	49
22. <b>Law № 10</b> , dated 20 December 1945. Punishment of Persons guilty of War Crimes, Crimes against Peace and against Humanity . . . . .	50
23. <b>Law № 11</b> , dated 30 January 1946, Repealing of Certain Provisions of the German Criminal Law .....	55

**OFFICIAL GAZETTE**  
**OF THE**  
**CONTROL COUNCIL FOR GERMANY**

**Numéro 3**  
31 janvier 1946

**SOMMAIRE**

	Pages
14. <b>Directive n° 10</b> , en date du 22 septembre 1945, relative aux méthodes d'action législative du Conseil de Contrôle . . . . .	33
15. <b>Directive n° 11</b> , en date du 22 septembre 1945, relative aux langues officielles et à la publi- cation d'actes législatifs . . . . .	39
16. <b>Directive n° 14</b> , en date du 12 octobre 1945, relative à la politique Alliée des salaires <	40
17. <b>Directive n° 15</b> , en date du 26 octobre 1945, relative à l'adoption d'une heure unique pour toute l'Allemagne . . . . .	41
18. <b>Directive n°-16</b> , en date du 6 novembre 1945, relative à l'armement de la police allemande . . . . .	42
19. <b>Directive n° 18</b> , en date du 12 novembre 1945, relative au licenciement et à la dissolution des forces armées allemandes . . . . .	43
20. <b>Directive n° 19</b> , en date du 12 novembre 1945, relative aux principes applicables à l'admini- stration des prisons allemandes . . . . .	46
21. <b>Directive n° 23</b> , en date du 17 décembre 1945, relative à la limitation et à la démilitarisation du sport, en Allemagne . . . . .	49
22. <b>Loi n° 10</b> , en date du 20 décembre 1945, relative au châtimeut des personnes coupables de crimes de guerre, de crimes contre la paix et de crimes contre l'humanité.....	50
23. <b>Loi no 11</b> , en date du 30 janvier 1946, portant abrogation de certaines dispositions du droit pénal allemand . . . . .	55